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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN 03 MAYIS 2023 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

        TOPLANTIDA BULUNANLAR:   Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkan  Vekili 

 

                                                ÜYELER: Mert DİMİLİ, Ercan BARUTÇUOĞLU, Osman DURDU, 

Arzu KARATAŞ, Aydın BAYRAKTAR, Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, Emrah KESKİNDEN, Fehmi 

ARSLAN, Şükran BEKAR, Songül ŞANLI, Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI, Mustafa 

KAYNATMA, Elif ACAR YAŞAR, Fatih AYDIN, Rıdvan ÇAKMAK, Durmuş USLU, Alpaslan 

EKER, Bülent ÇİÇEK, Tekin RAMA, Dursun YAVUZ, Nihat ÇETİN, Mehmet ÖKSÜZ, Mahir DAĞ, 

Ümit GÜLER, Sedat ÖZER, Bekir DÖĞER, Mehtap ÜNLÜ. 

 

       TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı 

                                              ÜYELER: Oğuz HANÇER, Galip GÜR, Sedat AKKUŞ, 

 

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkan Vekili: Yoklama için 

      --Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü: Yoklama yaptı.  

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Çoğunluğumuz var sanırım. Değerli Gemlikliler, 

Belediyemizin Değerli çalışanları, Sevgili Meclis Üyesi Arkadaşlarım Gemlik Belediyesi 2023 Mayıs 

Ay’ı Meclis toplantımıza  hepiniz hoş geldiniz.   Alacağımız kararların hayırlı olmasını diliyoruz. 

Gruplarımız adına mazeretli olan arkadaşlarımıza bildirebilir misiniz  

        --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Tamız biz yolda bir üyemiz var  tamız biz. 

        --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Ak Parti grubu tam.   

        --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi:  Osman  Başkan Yolda. 

        --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Milliyetçi Harekat Partisi Tamam İyi Partideki 

Arkadaşlarımız herhalde genel başkanlarından dolayı onların mazeretli olmasını bize ilettiler  kendileri 

söylememiz için Mehmet Uğur SERTASLAN, Galip GÜR, Sedat AKKUŞ, Oğuz HANÇER, 

toplantıya katılamayacaklar mazeretli sayılmalarına oylarınıza sunmak istiyorum.  Kabul edenler, 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 

         Bazı arkadaşlarımız gecikmeli katılacaklar onlarda katılamazlar ise onlarında mazeretlerini 

şimdiden oylarınızlar sunmak istiyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 Değerli Arkadaşlar 5 Nisan 2023 ve 10 Nisan 2023 tarihli olan meclis görüşme tutaklarını 

okunmuş olduğunu oylarınıza sunmak istiyorum. Kabul edenler, etmeyenler oybirliği ile okunmuş 

olarak sayıyoruz. Tutanaklar hakkında değerlendirmesi olan eksik gören var mı? yoksa tutanakların 

tutanaklar oylarınıza sunmak istiyorum.  Kabul edenler etmeyenler oybirliği ile kabul edilmiştir  

   1.Maddemiz teklifler     Buyurun Sedat       

     --Sedat ÖZER: Meclis Üyesi: Mali hizmetler Müdürlüğünün, 

       --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Şimdi pardon gündem dışı konuşmalarımız ile ilgili 

Belediye Başkanımızın olmaması gerekçesi, İyi Parti olmaması gerekçesi bizim gruptaki 

arkadaşlarımızın bir sonraki oturumda gündem dışı konuları  konuşalım mı önerdiler.  Eğer sizlerce de 

uygun ise bu gündem dışı konuşmalarımızı birde seçim öncesinde de genel seçimlere de giriyoruz 

uygun görüyorsanız bir sonraki toplantımızda yapalım onu.  

       --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Bugün yapılabilir aslında bence oylayın başkanım  

       --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Oylamaya gerek yok sizlerden gelen  talep  olursa 

arkadaşlar gündem dışı konuşma yapmak istiyorsunuz söz verelim buyurun Ercan bey 

       --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:   Yani biz.  

       --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: genelde gündem dışı konuşmaları başkana karşı 

yapmak istediğiniz için böyle dile getiriyor arkadaşlarımız 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Şöyle yani. 

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: buyurun yani  söz veriyorum buyurun  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Gündem dışında bir illaki başkanımızın olmasının şartı 

bence aranmamalı  
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     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Peki  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  gündem adı üstünde gündemdir gündemden daha 

sonraki günlerde o gündem olmaktan çıkabilir 

    --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Peki buyurun söz sizde.  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: o nedenle bende  müsaadenizle grubum adına    söz 

almış bulunuyorum. 

     --Tekin RAMA Meclis Üyesi:  Gemlik Gündemi 

      --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: tabi Gemlik gündemi, tabi Gemlik  gündemi   

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Laf atmayalım arkadaşlar sonra söz alabilirsiniz  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Tabi başka gündemimiz yok. 

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: bugün meclis gündemimizde de var gündem dışı 

konuşmalar yapabiliyor  arkadaşlarımız  

     --Tekin RAMA Meclis Üyesi: …….  
     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: nerden biliyorsunuz ............   davranmamalı.  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yani şimdi benim namıma siz cevap veriyorsunuz o 

yüzden. 

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Ben veriyorum sen rahat ol siz nasıl konuşacağınızı 

biliyorsunuz deneyimli bir siyasetçi Ercan arkadaşımız                                                                                                                                      

      --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet Biz nerde ne konuşacağını bilen insanlarız yani 

siyasi tecrübemizde var, siyasi backgroundumuz da buna yeterlidir.  Görmeyenlerde görür, günün 

birinde görürler. 

        Değerli arkadaşlar hepinizi şahsım ve gurubum adına saygı ile selamlarım Allah’ın selamı 

üzerinize olsun bütün meclis üyesi arkadaşlarımızı,  basın mensuplarını, belediyemizin çok değerli 

çalışanlarını, emekçilerini, müdürlerini, bizi izleyen bütün Gemlik halkımızı bütün burada bulunan 

hazirunu  ve izleyen  bütün halkımızı saygı ile selamlıyorum. 

         Ve bir kaç gün önce 1 Mayıs işçi ve emekçi bayramını kutladık Bütün emekçilere işçi 

kardeşlerimize de kutlu olsun. Onların her bakımından sözlü katkılarını maddi ve manevi refahlarını 

artırmaya vesile olsun diye temenni ediyoruz. 

      Değerli arkadaşlar hepimizin bildiği gibi seçim sürecine yaklaşmaktayız.  Artık son dönemeçteyiz. 

İlçemize önemli ziyaretler yapılıyor, önemli hadisler meydana geliyor  ve seçimin odağında bir ilçe 

Gemlik. Nasıl odağında Türkiye’nin yerli milli otomobilinin burada olmasının yanında TOGG başlı 

başına bizim için bir marka oldu. Gemlik de özdeşleşmesi ve Gemlik’in bir araca bir rengine verilmesi, 

Gemlik adının. Gerçekten şuanda Türkiye’nin dört tarafında bu teslimatların başlaması ile birlikte de  

halkımızın vatandaşımızın bu büyük ilgisi ve alakası bizleri gerçekten mutlu ediyor. Her Türk 

Vatandaşı gibi,  her ülkesini seven milletini seven insan gibi bizde bundan büyük bir mutluluk 

duyuyoruz. 

      Ayrıca Sayın Cumhurbaşkanımızın ilçemizi ziyaret etmesi de başlı başına bir hadise.  Yani Gemlik 

tam manasınla 1 hafta belki 10 gün süredir 10 günden bu tarafa Türkiye’nin gündemine oturdu. 

Türkiye’deki Gemlik’teki bu coşkulu karşılama TOGG’un makam aracı olarak Cumhurbaşkanımız 

tarafından kullanılması ve akabinde onun öncesinde pardon bir evlenen çiftimizin TOGG’lan gelin 

arabası yapılarak onların bu isteklerinin karşılanması  büyük Gemlik açısından sevindirici ve 

memnuniyet edici şeyler oldu.  Bu yönden de ben memnuniyetimi ve  Halkımıza Gemlik Halkına olan 

teşekkürümü burda  bir kez daha ifade  etmek istiyorum.  Şahsım ve  tabi Cumhurbaşkanımızın adına 

konuşmam mümkün değil ama buradaki karşılamayı halkımızın Cumhur Reisine yapmış olduğu bu 

hoş karşılamayı hüsnü  kabulü gerçekten tarif etmek  mümkün değil.  Büyük bir teşekkürle 

karşılıyoruz. Halkımız bir sevgi seli  ile karşıladı Cumhurbaşkanını güzel bir karşılama oldu. he 

yönüyle Gemlik’imiz ilçemiz Türkiye’nin gündeminin tam ortasına oturdu ve İnşallah’ta bundan sonra 

ki aşamada da Gemlik her zaman hakkettiği ilgiyi alakayı görmeyi devam edecek nitekim de 

Cumhurbaşkanımızın gelmiş olduğu günde hepimizin bildiği gibi yerli ve milli otomobilimizin enerji 

kaynağı olan batarya fabrikasının temeli atıldı  hep birlikte atıldı. Bütün devlet ……..... tarafından 

atıldı. Oda hayırlı olsun diyorum.  İnşallah en kısa zamanda  tamamlanıp üretime geçmesini ve 
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ülkemizin yerli ve milli bu kalkınma hamlesinin bir barçası olarak hizmete girmesini temenni 

ediyorum. 

            Değerli arkadaşlar Gemlik’le ilgili tabi sürekli vatandaştan gelen bilgiler oluyor. Bizlere gelen 

bu bilgileri bizde burda tabii ki idarede olan sizlere bunları  iletiyoruz. Zaman zaman bunları önerge 

formatında  söylüyoruz, Zaman zaman sözlü önerge zaman zamanda böyle soru  şeklinde mesela 309 

ve 417 nolu sokaklarla ilgili alt yapısının bittiği,  ama kaplamasını  yani  üst yapısını  taş parke yada 

asfaltının  yapılmadığı konusunda bir bilgi var.  Bu konuda  bize soru soruldu bende burda ifade etmek 

istiyorum.                                                                                          

           Yine arkadaşlar size bir bilgisi elimde şunu arz edeyim Umurbey Engürü arasındaki o yol 

Büyükşehir Belediyemiz tarafından tamir edildi gerçekten çok tamira ihtiyacımız vardı.  Çok derin 

çukurlar oluşmuştu.  Şuanda ciddi bir tamirattan geçirildi ve şuanda gerçekten kullanıma  son derece 

uygun bir hale getirildi.  Bunu ifade etmiş olayım.  

       Yine Katırlı içme suyu  sıkıntısı baş gösteren, yani kaynaktaki arıza sebebi ile BUSKİ tarafından 

orda bir çalışma yapıldı.  Yeni bir kaynak araması ve kaptaj işlemleri yapıldı ve isale hattı şuanda 

bitmek üzere ve akabinde de Hamidiye Şükriye arasındaki 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Bunları büyükşehir  yapıyor.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet evet   Büyükşehir    tarafından   marifetiyle                                                                                                   

yapılıyor 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: aslında  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:…. sunuyorum.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: yok.  şimdi şöyle bilgi sahibi arkadaşlarda cevap 

vermek ister de kesmek de istemiyorum da bunları.   

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet  

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Parti ilçe örgütünüz basın açıklaması ile Gemlik 

kamuoyuna  duyurabilir.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:….. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Hayır bunlar  şimdi şöyle eksik gördüğünüz 309 ve 417 

li sokaklar dediniz bu gündemimizde.  Zeynep Başkan bunla ilgili cevaplar ama yapım  hizmetlerini 

böyle  sıralamaya başlarsak sonra buradaki belediyede yapılan her  hizmet söylenirse …… burası 

Büyükşehir belediyesi değil Gemlik belediyesi buna dikkat etsek memnun olacağım.                                                                                      

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım burada bilgi arz ediyorum  ben yani 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: bilgi yani Büyükşehir’in bilgilerinin  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: malumunuz. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Büyükşehir Belediyesinin bilgilerini bir şekilde  

paylaşıyoruz.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Bakın  ben  süremi  aşmadan  burada…… 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Peki devam edin.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: konuların hangisini seçmekle Gemlik gündemi mi? evet 

Gemlik gündemi  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   arkadaşların, 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: arkadaşların bundan rahatsızlıkları niye olsun.                                                        

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Rahatsızlık değil doğru değil sadece    rahatsızlık değil 

doğru değil.                                                    

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: doğru değil sözünüzü de doğru olmadığını  ifade etmek 

istiyorum  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Peki öyle olsun        

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: yani 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Peki öyle olsun 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Biliyorsunuz mantıklı bir şey vardır başına değil 

koyarsınız olumsuz olur ama değilin başına bir değil daha koyarsanız ................................... 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Uzun tartışabiliriz Ercan Abi…………..arkadaşların, 

….  
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--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: fazla bir şeye girmek istemiyorum. Bilgi saadetinde 

söylüyorum arkadaşlar.  Bakın  yine  Şahinyurdu ile Gedelek arasında bir yol yapılmıştı bundan yine 4 

yıl evvel bu yolun sanat yapılarının ihtiyacı vardı buda şuanda Büyükşehir Belediyesi ….. tarafından 

gerek köprü ve gerek şerit bariyer yapımı devam ediyor aynı zamanda Yeniköy yolundaki sathi 

kaplamanın yenilenmesi ve ıslahından sonra çelik bariyerin orada da ihtiyaç duyulan yerlere 

yapılacağını burada ifade etmek istiyorum.                                          

    --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Niye bugüne kadar yapılmadı diye soracağım şimdi  

cevap veremeyeceksin. Çok gecikti 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: asfaltı 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:…şimdiye kadar asfaltlanması lazımdı.  özellikle 

Umurbey ve Engürü  arasındaki yol neden bunca zamandır yapılmamıştı  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şimdi  

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   benim soru……… bu tür konular gelebilir arkadan o 

yüzden  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Defaatle yapıldı şimdiye kadar benim bildiğim o yolun 

bizim dönemimizde 4 yada 5 sefer  yenilendi.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  ….. Yapılan her  türlü hizmet için Teşekkür ediyoruz 

…………..                                                                           

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Ama maalesef  ağır tonajlı araçların oraya girmesi ve 

zaman zaman etrafının arazi olması arazi sahiplerinin trapez kanalların tıkamasından dolayı  bunlar 

meydana geliyor  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  ….. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  bizim bulut yollarımızda da meydana geliyor mesela  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Şamil bey başkanım çok istediği üst geçittin açılışını 

ne zaman yapacaksınız herhalde  tamamlandı.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:    en kısa zamanda İnşallah  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   kullanılıyor değil mi şu anda   

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:    evet evet. Yine Şahinyurdu köyünde bulunan su 

kaynağının ve sulama havuzu ile  ilgili  yapım konusunda bir söz verilmiş oraya sanırım bizim 

belediyemiz tarafından ve  fen işlerinin herhalde buna göre bir hazırlığı var. Bu da   bize soru olarak 

soruldu ben bunu burda ifade etmek istiyorum Başkanım.  Yani orda bir su kaynağı bulunmuş su 

kaynağından akabinde bir su havuzu yapılarak bunu ilaçlama ve diğer alanlarda  kullanılması   

konusunda  bir talep  meydana gelmiş yani kısacası Gemlik’imiz seçime doğru yaklaşıyor,  

Türkiyemiz yaklaşıyor İnşallah bu seçimlerin 14 Mayıs seçimlerin kentimize milletimize bütün 

insanlığa  hayırlar getirmesini yüce Allah’dan temenni ediyorum.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: İnşallah 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:    Barış huzur esenlik içinde kardeşçe milli beraberlik 

prensipler içerisinde olmasını ve  milletimizin bu seçimlerden güçlenerek çıkmasını yüce Allah’dan 

temenni ediyorum ve bir temennim daha var.  Rabbim ülkemizi bütün iç ve dış düşmanların 

hilelerinden oyunlarından muhafaza etsin saygılar sunuyorum.   

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Biz  teşekkür ederiz sağ olun. Milliyetçi Harekat Partisi 

Grubu,  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: teşekkür ederim Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyesi 

Arkadaşlarım, Kıymetli Hazırun hepinizi şahsım ve Milliyetçi Harekat Partisi adına saygı ve sevgi ile 

selamlıyorum.   

Öncelikle yaşadığımız seçim atmosferinin hayırlı olmasını uhuletle ve suhuletle huzur 

içerisinde kardeşlik içerisinde  bir seçim sürecinin  yaşanmasını ve memleketimize, milletimize hayırlı 

sonuçlar getirecek bir efendime söyleyeyim akıbetinde temenni ediyorum. 

 1 Mayısı yaşadık 1 Mayıs dünya işçileri dünya emekçileri dünya üretenler  açısından kıymetli 

bir gün Ak parti hükümeti bu 1 Mayısı  bir bayram ilan etmiştir.  Buda çok kıymetli ve çok muteberdir 

bu anlamda temennimiz odur ki emek ve sermaye barışının ahenk içerisinde ülkemizin 
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memleketimizin kalkınmasına, muasır medeniyetler  seviyesine  ile çıkmasına vesile olmasına temenni 

ediyoruz 1 Mayısların. 

  Tabi Türk Milliyetçileri açısından son derece ehemmiyet ifade eden 3 Mayıs 1944 

Başbuğu’muzun deyimi ile Milliyetçiler günü. Milliyetçiler Bayramı da Türk Milletine ve Türk 

Dünyasına Kutlu olsun diyoruz. 

 Peki nedir 3 Mayıs 1944, 3 Mayıs 1944 şu demek arkadaşlar 3 Mayıs’da üniversite öğrencileri 

Orkun adlı dergi etrafında toplanmışlar. Dünyada esaret altında yaşayan dinleri, dilleri, inançları 

engellenmiş, soykırıma tabi tutulmuş,  Sovyet  kominizim  tarafından asimilasyona  ve 

dejenerasyonlara  maruz kalmış soydaşlarımızın ve dindaşlarımızın hürriyet mücadelesini vermiş olan 

bir avuç Türk Milliyetçisi gencin o dönemin Milli şef tarafından o zihniyet tarafından Milliyetçi 

düşünce mahkum edilmiştir. 

Tabutluklarda işkenceler görmüştür. Ancak yapılan mahkemelerle yargılamalar sonucunda 

başta Merhum Nihal ATSIZ olmak üzere Merhum Alparslan TÜRKEŞ Zeki Veli TOGAN  Osman 

Yüksel SERDENGEÇTİ  gibi bu idaresi insanların hepsi berat   etmişlerdir. Beraat etmiş olmaları 

Milliyetçi düşüncelerin suç olmadığı ispatıdır. Tabiki Milliyetçi düşünce ve Türk Milliyetçiliği 

Merhum Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ümüzün Türkiye Cumhuriyeti Devletini kuruluş felsefesine  

koymuş olduğu bir ruhtur.  Yaşasın Türk Milliyetçiliği, Yaşasın Türk Milliyetçiliğine hizmet etmiş 

fedai can etmiş kahramanlar. 

 Sayın başkanım Birkaç sualimiz olacak bunlardan bir tanesi kamuoyu tarafından sorulmakta 

Türkiye’nin Cumhuriyet tarihinin tarihe geçecek olan İnşallah TOGG fabrikasının çok önem arz eden 

batarya fabrikası Sayın Cumhurbaşkanımızın da temelini atmış olduğu dünyaca ünlü ve dünyada 1 

numara denebilecek olan batarya firmasını bu planlara büyükşehir belediyesinde  Cumhuriyet Halk 

Partisi grubu batarya  fabrikasının  planlarına Büyükşehirde Cumhuriyet Halk Partisi grubu neden red 

oyu verdi? Bende zannedersem böyle bir durum oldu. Bunu  kamuoyu ile  paylaşırsanız sevinirim. 

Gemlik kamuoyunla Bursa kamuoyu biliyor tabii ki. Beraberinde katlı otoparkın üstündeki  spor 

salonunun süreci ile alakalı bilgi rica edeceğiz.  

 Birde sahile yapılmak istenen balık satış yeri ile alakalı süreci merak ettik. Bunla alakalı bilgi 

rica edeceğiz Teşekkür ederim. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Biz Teşekkür ederiz. 

--Meclis Üyesi: …………. 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   gereken cevabı vereceğiz.  Cumhuriyet Halk Partisi 

Grubu. 

--Av. Mert DİMİLİ Meclis Üyesi: Cumhuriyet Halk Partisi Grubu  adına söz almış bulunuyorum.  

Şahsım ve Cumhuriyet Halk Partisi adına saygı ile selamlıyorum Meclisi. 

Evet  Milli birlik ve  beraberlik duygusuna hareketle Türkiye’ye değer katan tüm fabrikalar 

hepimizindir. Ancak tabi bu 2.oluyor zannediyorum. Bu batarya fabrikasıyla bir önceki fabrikanın 

açılışına yerelde Gemlik halkının idaresine saygı duymayarak Gemlik Belediye Başkanının davet 

edilmemesi bu noktada yine bizi üzdü. Siz geliyor musunuz gelmiyor musunuz diye  herhangi bir 

davet yok diye  cevap  vermekten sıkıldık vatandaşlara.  Orda  Cumhur ittifakının Milletvekili aday 

adayları bile hepsi  çağırıldı.  Ne Cumhuriyet Halk Partisinin aday adayları ordaydı nede Gemlik 

Belediye Başkanı ordaydı, nede Başkan Yardımcıları törene davetliydi bu 2.kez oluyor ben imarın  

niçin bursa red   oyu verdiği ile alakalı konuşmayacağım.  onunla  ilgili teknik gerekçeleri  

açıklamaları  mutlaka vardır ama. yerelde de Gemlik halkının idaresinin paydaşlarca   Gemlik’e  güç 

katan  paydaşlarca  hatta dikkate alınmasını talep ediyoruz. Buda bizim en doğal hakkımız diye 

düşünüyoruz. Çünkü  biz yurt dışına yapacağımız görüşmelerde dahi biliyorsunuz otomobil 

fabrikasından broşür istedik  gittik orda anlattık En fazla ilgilenen konuda otomobil fabrikası 

olduğundan TOGG’a karşı ön yargımız yok.  Ama TOGG’un bize karşı herhalde  bir ön yargısı var 

diye düşünüyorum.  Bu 2. kez törenlere davet edilmedik.  Cumhurbaşkanına seçim gezisi miydi yoksa 

otomobil fabrikasının tanıtımı mıydı bu konudaki takdiri Halkımıza bırakıyorum.  Ama   bir Belediye 

Başkanını çağrılmamasını da hoş karşılamadığımızı ifade etmek istiyorum.  Hepinize saygı ile 

sunuyorum. 
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--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Teşekkür ederiz Arkadaşlar söz almak isteyen buyurun 

Emrah         

--Emrah KESKİN  Meclis Üyesi: Sayın Başkan Değerli Meclis üyeleri bende hepinizi saygı ve 

sevgi ile selamlıyorum. Bende birkaç konu hakkında hem soru önergesi hem de bilgi alma maksadıyla 

söz almış bulunmaktayım 1. bugün öğrendiğimiz Osman Başkan herhalde atladı Belediye meclis 

gündem toplantısı gündemleri daha önce yerel basınına Belediyemizin Basın Müdürlüğü  tarafından  

bildiriliyormuş ama yaklaşık 3 4 aydır bu bildirimin  yapılmadığını  öğrenmiş bulunmaktayız.  Burda 

herhalde bir eksiklik bir atlama söz konusu bunu eğer not alırsanız Başkanım.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Basına çağrımı yapılmıyor doğru mu?  -- 

--Emrah KESKİN  Meclis Üyesi: Aslında daha önce bunla alakalı gündem gönderiliyormuş 

toplantının günü saati ile alakalı ama 3 4 aydır böyle bildirim gitmiyormuş bunu yerel basındaki 

arkadaşlardan öğrendik bunla alakalı 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:    Bir eksiklik varsa giderilir.  

     --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: bunun alakalı eksiklik varsa bilginiz olsun. Diğer konu bir 

soru önergesi pardon, Sözlü Önerge olarak kabul edersiniz.  

      “Çevre yolunda yeni yapılmış olan bir üst geçidimiz var. Burada iki yolu ayıran orta yeşil bantta 

eğer bir refüj veya çit yapılırsa orda üst geçidin kullanılması teşvik hale getirilebilir.” Bunla alakalı da 

bir durum söz konusu, durumu anlayabildiniz mi Başkanım.     

   --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Evet, evet.  

   --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Yani orda iki yolla arasındaki,  

   --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Belediyemizin görevi midir, Karayollarının mıdır, 

Büyükşehir’in midir? Ona  beraberce     

   --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Yani bunla alakalı bizim görevimiz değilse talep edelim.  

   --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Talep ederiz evet kesinlikle.  

   --Tekin RAMA Meclis Üyesi:  …………….. 

   --Osman DURDU Meclis Üyesi:  …………….. 

   --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Arkadaşlar anlaşıldı, sağ olun.  

   --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Devam edeyim mi Başkanım.  

   --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Devam, buyurun.  

   --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Başkanım,  diğer  konumuzda bu hepimizin malumu EYT 

yasasından emekli olan Belediyemizin çalışanlarından da mevcut bunla alakalı çalışan 

arkadaşlarımızdan duyduğumuz kadarıyla doğrumu yanlış mı bilmiyorum siz bize bilgi verebilirsiniz. 

En doğal hakkı olan kıdem tazminatlarını alma konusunda sıkıntı yaşadıklarını görüyoruz ve 

duyuyoruz yani şöyle bir bilgi var bu doğru olmaya bilir ama siz bunu teyit edersiniz  İnşallah yani 

kıdem tazminatlarını  şu anda peşin olarak veremeyiz. Bunu makul bölümlerde taksitler halinde 

ödeyeceğiz böyle bir hakkımız var diyormuş  idare bu konu hakkında bilginiz var mı Başkanım 

     --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:  benim yok ama gerekli açıklama yapabilir arkadaşlar  

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: yani bununla alakalı  eğer  bir taksitlendirme   konusu … 

…. 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   Sizde mali müşavirsiniz biliyorsunuzdur detayları  bir çok 

sanayi kuruluşunda  bu ciddi bir sıkıntı yarattı 

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: bunun alakalı ….ama 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:    özel şirketlere  bir dakika arkadaşlar  özel şirketlere  kgf 

kredisi gibi bir imkan yaratıldı ama sanırım kamuda böyle bir imkan yok benim bildiğim de Bursa daki 

bir çok Belediye de  kamu kuruluşlarında bu  sıkıntılı organize sanayi bölgelerinde de   böyle  benzer 

sıkıntılar var.  Tabii ki haklarını almalılar bütçeler  dahilinde ama EYT nin ne kadar  doğru olup 

olmadığını  yani birden bire kademeli birden bire çıkartılmasını bütçeleri ne kadar etkileyeceğini 

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Başkanım burada   kamu . 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:    sen bizden daha iyi biliyorsundur  

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi:  resmi gazetede … 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:    keşke kamu kurumları da kredi çıkarılabilseydi çıksa bu 

daha kolay çözülür 
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  --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Başkanım EYT nin eksikliği ile doğruluğuyla alakalı 

tartışamaya   girmeden bu artık bir   kanunlaşmış resmi gazetede yayınlanmış 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   mutlaka 

     --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: daha sonrasında  bu hak eden vatandaşlarımız da işinden 

ayrılarak    en doğal hakları kıdem tazminatı almak zorundalar  

     --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   Evet kesinlikle  

     --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: bunu da ödeme noktasını sizde az çok bilirsiniz kıdem 

tazminatları taksitlendirilemez   

     --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   mutlaka  

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi:  peşin kendilerine teslim etmek zorundadır  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   mutlaka  

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: bu konu hakkında siz veya müdürlük bilgi verirse                                                                                                                        

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   tabi buradaysa   arkadaşlarımız  bu konuda bilgi verirler bu 

konuyla alakalı birazdan   başka var mı ? 

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi:  Teşekkür ederim     --          

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Sağolun Başka söz almak isteyen arkadaşımız var mı buyurun 

Ercan                                               

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım şimdi buradaki mesele şudur    

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Cevap hakkı  doğdurmayacak şekilde cevap verin.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Hayır hayır cevap hakkı değil ihtiyaren konuşuyorum 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Tamam  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  ben  kimse cevap  veriyorum manasında  değil yani 

burada TOGG fabrikasının ilçemize kattığı ülkemize kattığı değeri  ben burada anlatmak istesem  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Onu kabul ediyor arkadaşlarımız sadece  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:   yani anlatmam mümkün değil. 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Hayır hayır onu kabul ediyor.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:   …..şöyle söyleyeyim bakın.  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:………………davet edilmediniz ….. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:   Sayın Başkanım ben  şimdi  orda değilim bakın  bende 

davet edilmedim.   Ben Büyükşehir’in  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: siz farklısınız.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:     elbette ki yani  ama  bakın  bende davet edilmediğimi  

burada ifade  etmek  istiyorum . Bende büyükşehirde……. ...... Ak Partinin ama ben davet edilmedim. 

he burada mesele şu tabii ki bu davetiyeyi dağıtan kurum veya kurumlar kimler bilmiyorum ben o 

konuyu şey yapmıyorum  fazla önemsemiyorum ama  şu var şimdi  batarya fabrikasını Gemlik’te 

olması ve Gemlik’te bunun  temelinin atılmış olması gerçekten çok büyük bir şey.  Gemlik açısından 

artı bir değer ve ben mesela dün akşam şey rahat konuşuyorum bakın  dün akşam CNM TÜRK ü 

izliyorum oradan bir konuşmacı bir kaç malum gazeteciler var malum hocalar var Üniversite hocaları 

var.  tanesi diyor ki bugün hala diyor bu arabaların İtalya’da yapıldığını ve buraya gemlilerle gizli 

olarak getirildiğinin fabrikanın arkasından sokulduğunu söyleyen insanlar var diyor. 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Ya Ercan arkadaş birçok paylaşımda sosyal medyada örnek 

veriyorum şimdi  1 sene önce bir liderin  söylediğini, bir liderin  bir başla lider için söylediklerini  

önümüze sunmayın yani bunları  fazla dikkate almayacaksınız. Yani bunları   …  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: yani dikkat aldığımızdan değil. Başkanım bakın şuraya   

gelicem ben dün akşam izledim ben  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Kimin yazdığı önemli adı neydi bunların   

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sosyal medyada bir yankı meydana getirmişler 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: ….. 
 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: ….. söylemiyorum Ben şunu ifade etmek istiyorum 

şimdi    

 --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Siz gittiniz gördünüz arkadaşlar gördü  
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 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Arkadaşlar hep birlikte gittik Başkanımızda gördü ama 

ben şu konudaki gerçekten yani muhayyerimi  zorluyorum.  tahayyül  etmek mi yani hayal etme 

gücümü zorluyorum ama ..... yani ayağı yere basmayan kardeşlerimizin de bu .........  

  --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Adına kural denilenler oluyor Ercan bu konuda 

.......................................  

  --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şaşkınlığımı gizleyemiyorum    

  --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:  Bizde şaşıyoruz. Bizde gizleyemiyoruz konumuz  

  --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ama eminim ki yollarda gördüğümüz zaman herkes 

bunu kabul edecek   

     --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   İnşallah İnşallah buyurun  kürsüye mi ? 

 --Meclis Üyesi:  

 --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:  yo hayır kürsüye mi diye sordum sadece kürsüye çıkma 

demedim beni çok seviyor öyle diyor bak Sedat.    

--Meclis Üyesi:  Sizi görünce dayanamadı. 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   Evet evet 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Herkesi saygıyla  ve sevgiyle selamlıyorum. Öncelikle bu 

klasik sorun haline dönüşmeye başladı da Emir Bey özel değilse Başkan Bey nerde acaba   

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   efendim. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Başkan Bey nerde acaba özel değilse? 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   Şimdi özel değil cevabını vereceğim size ama sonuçta bir 

seçim dönemine giriyoruz biz burada herkesin mazeretlerini gerekçelerini söylemiyoruz yani  

açıklamamızda gerekebilir Başkan seçimde girdiğimiz ittifak liderlerini bir tanesini Bursa da yapılacak 

olan mitingine katılmak üzere burada değil arkadaşlar bundan daha doğal bir mazeret olabilir mi? yani 

böyle bir soru olabilir mi yani cevabını bilmiyorsan  cevabı bu.  

--Meclis Üyesi:  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   tamam ben zaten konuşmanın başında dedim ki  İYİ Parti 

grubunun  Genel Başkanı Bursa’da  miting de  o nedenle arkadaşlar katılmayacaklardı  diye mazeretleri bize 

ilettiler bunu da oylattım  sizlere biliyorsun cevabını .  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Tamam bu üstün .açıklayıcı şeklinizden dolayı çok teşekkür 

ediyorum. 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:  Benimle şeye girmene gerek yok ya üstünle filan alakası yok. 

. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: iki cümle…..  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: Cevabını bildiğin bir soruyu sordun bende sana gereken 

şekilde cevabını  verdim.    

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: cevabını bildiğimin  cevabını  Gemlik halkıda duysun.  kıymetli 

Gemlik halkı  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: tabi ki   

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: lütfen,  lütfen kesmeyiniz 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:  soru sordun 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  aldım cevabını aldım kıymetli Gemlik halkı 1 hafta 10 gün 

önce ilçemize Dünya lideri Türkiye Cumhuriyetinin Cumhurbaşkanı teşrif ettiler.  Bu gün sergilemiş 

olduğu bu ince nezaketi Başkan bey o gün neden sergilemedi acaba?  barışın huzurun kenti diyorsunuz 

ya dimi Gemlik e barış huzur bu mu?  Mert beyin  Mert Beyin  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:  Arkadaşlar gereken cevabı veririz.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: bana verecek cevabı  var ise o medeni cesareti gösterecek  bu 

kürsüye çıkacak.  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:  arkadaşlarımızın….. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: kürsüye çıkacaksın kürsüye. 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:  ………….. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bu kürsüye geleceksin cevabını buradan vereceksin.  Oradan 

öyle davulcu gibi söyleyemeyeceksiniz.   
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Şimdi Kıymetli arkadaşlar  Cumhurbaşkanı geliyor,  Cumhurbaşkanı barışın huzurun kenti 

diyorsunuz  bir davet  üzerinden   bir kesimin Gemlik’te davet edilmeyen  başkan üzerinden  bir  

kesimin ötekileştirildiğini ima ediyorsunuz,  Şehrinize gelen  buradan Sayın Cumhurbaşkanım diye 

bağırsanız  duyulacak mesafe gelen Cumhurbaşkanını   tabiri caizse  o yıllara sair  gelişmiş  olan 

kemiksi  ne vatana ne millete  nede sizlere hiçbir zere kadar  faydası  olmayan o siyasi duruşunuzdan o 

gururunuzdan  kibirinizden taviz vermeden  huzura gitmiyorsunuz.  Ondan  sonra çıkacaksınız  bana 

barıştan huzurdan  kardeşlikten bahsedeceksiniz. Davet üzerinden yine  TOGG’u,  TOGG’u bitirdiniz 

şimdi  SIRO’ya çakmaya çalışacaksınız size mahal vermeyeceğiz bakın 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   değerli Arkadaşlar bakı  lütfen  Rıdvan Bey, 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bir saniye 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:  Rıdvan Bey bir saniye değil.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: bana değil oraya  

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   Bir saniye değil.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: uyaracağız yer  orası  

     --Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   Bir saniye değil. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: uyaracağız yer  orası 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   Sen bunu tahrik ediyorsunuz biliyor musunuz.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Hayır tahrik olmayınız. 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı: tahrik ediyorsunuz amacınızda bu sizin.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Siz 

--Emir BİRGÜN 1.Meclis Başkanı:   arkadaşlar 3 dakika ara veriyorum toplantıya. Meclise 3 

dakika ara veriyorum.  

    --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: işte görüyorsunuz  ikinci kez mikrofon kesiliyor.  Doğruları 

duymaya zere kadar tahammülleri yok. Zere kadar tahammülleri yok.  Ben buradayım.  On ay boyunca 

bu kürsüden,  

 

 

 

II. OTURUM 
 

 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:… Ben konuşmak tartışmak  hiç biz zaman ………. 

sonuna kadar devam edebilirim Herkesin söyleyecek bir sözü vardır.   

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Başkan  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:…. Buyurun. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ……  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  
 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Şimdi ben sana icazeti…… olacak ki Ercan  hani biraz 

tahrik oluyor arkadaşlar icazet 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  başkanım  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  ya bir kelime bir kelimeye, sabrınız yok.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:   
--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: çok eski 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: yani riyaset  makamı 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Peki ben bilmeyebilirim. 

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: siz burada riyaset makamındasınız. ondan sizden 

müsaadeyle söze başlıyor.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: arkadaşlar  arkadaşlar lütfen  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: bunda bir ……… 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Kim ne derse kendine  yapar. herkes  biliyor 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  aynen çok güzel ifade ettin.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Buyurun. 
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--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:…. cevabını verin.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   Söylediklerimi değerlendirecek olan Gemlik halkıdır.  hatta 

Faruk bey sözlü önergeleri siz kayda alıyorsunuz. Sizlerden rica ediyorum. Buradan  bir sözlü önerge 

olarak Başkanvekilimizin talimatları ile kayıtta geçsin lütfen  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Talimatla değil arkadaşlar önergeyi oylayarak hep 

beraber  karar veriyoruz buna sözlü önergeyi 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Tamam sözlü önerge veriyorum. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Siz sözlü önerge olarak dile getirin. Ben burada yazılı 

önergelerle bir tanede  Emrah Beyin  önergesi var. Sizinkinle beraberce  salona sorarız meclis üyesi 

arkadaşlarımız kabul ederseler önergeniz gündeme alınmış olur .   

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Tamam sözlü önergemi veriyorum.   az önce yapmış olduğum 

konuşmanın ve bundan önceki konuşmalarımın da yaptığım tüm konuşmaların Gemlik kamuoyuna 

takdirine sunulduktan sonra eğer bu konuşmalar haksız kınamayı hak ediyor diyorsa bu aziz Gemlik 

halkı bu Gemlik halkının önünde canlı yayında sözlü önerge veriyorum meclis tüzüğünü açınız 

hakkımda kınama cezasını maddeleriyle Gemlik halkını da onayını alarak yapınız.  

Bunu da lütfen AK Parti grubu Gemlik Meclis Üyesi Rıdvan ÇAKMAK'ın  sözlü önergesi olarak 

kayda geçiniz lütfen. Kusura bakmayınız talimat verdiğim için.  

 --Meclis Üyesi:   

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Arkadaşlar Gemliğimizin Muazzam sorunları var. Eğer 

büyüyorsanız arkasından devasal sorunlar da gelecek bakın  6 Şubat depremleri oldu hemen tak 

belediyeden büyükşehir’e  bir tane yazı Kuzey imar planları geçsin diye. Bizim sizleri laflarla sallamak 

ihtiyacı hissediyoruz ama Allah’tan muhafaza sizi depremi bekliyorsunuz.  Rezerv alanları gündeme 

getiriyorsunuz  

--Meclis Üyesi: ……………… 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Bir saniye lütfen müdahale etmeyiniz onun cevabını Turgay 

Bey ve verdi sizlere 4 yıl sizin buradan doğu planlarını  oraya götürmenizi beklediler. Neyse müdahale 

etmeyiniz Lütfen.  Arkadaşlar Umurbey’de halkımızın çiftçimizin  su sorunu var değil mi sallıyorum 

Balıkpazarı Mahallesi'nde Sağlık Ocağı sorunu var sallıyorum iddia ettiğiniz gibi çok gerekli durmuş 

olan balık satış noktaları projeniz var orada başlarken gösterdiğiniz dirayeti Ben burada esip 

gürlüyordunuz Ben kimseyi dinlemem yaparım diye bakın Madem abdesti bozdunuz devamını 

getirseydiniz şimdi böyle. 

--Meclis Üyesi:  

 Tekin Bey sabır et  çıkarsın kürsüye. Şimdi böyle devasa sorunlar var 500 konuta ihtiyaç var TOKİ 

geldi Aslanlar gibi yapıyor çıkın gelmişken o makamlar da işte az önce sizi tabiri caizse çok özür 

dilerim fitilleyen  yani ateşli yani o cümleyi söylememdeki sebep o makamlar başkanlık makama sıfatı 

başkanlık olsa da hizmetkarlık ve Esaret makamıdır. Siz o makamda Eğer bu Gemlik halkının yararına 

kazanımlarına sebebiyet verecek bir durumda kibir veya harici bir durum sevgiyle yemezsiniz Eğer 

soruyorum size Gemlik kamuoyunun vicdanına bırakıyorum. Siz gitmiş olsaydınız 

cumhurbaşkanımıza sevmeseniz dahi hak ettiği nezaketle beraber hoş geldiniz deseydiniz ve akabinde 

Ekim'de bir sayfa bir sayfa Umurbey de su sorunumuz var rezerv  alanlarına  bize derhal devredilmesi 

ve uhdemize verilmesi Balıkpazarında Sağlık Ocağına  ihtiyacımız var vesaire vesaire diye 5 tane 

dilekçe ile beraber bir Gemliğin ihtiyaçlarını dile getirseydiniz Eğer var ya bir yıl sonra çıkacaksınız 

burada diyecektiniz ki Biz devletin başına bunu ilettik ama tekrar geriye yapılmadı demeyi yüzünüz 

vardı gitmediniz ve o dilekçeyi vermiş olsaydınız 5 madde yazsaydınız 5'i de Dünden itibaren 

tetiklenmiş olacaktı sebep neydi az önce ağır olarak dile getirmiş oldum bu siyasi duruşunuzdu bunu 

yenilemek istiyorum o makamlarda kibir yapamazsınız .Hatta bununla alakalı etik olmayacak ama 

bunu da madem böyle deştiniz mevzuları bunu da burada söyleyeceğim burada TOGG a Başkan bey 

makamının yapmış olduğu bir organizasyonla buradan TOGGa eee bir geziye gitmiştik Teknik geziye  

Teşekkür ediyorum  TOGG yönetimine çok da güzel ağırlamışlardı bizi arkadaşlar.  O gezide giderken 

bakın yineliyorum Kapalı mekanlarda söylenmiş bir cümlenin burada söylenmesini ettik bulmadığımı 

kabul ederek söylüyorum. Onu söylemek zorunda bıraktınız beni. çünkü bu konu kentsel dönüşümle 

canla alakalı.  Az önce size söylemiş olduğum sizi ateşleyen kibir ifadesinin delili olacaktır bu 
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söyleyeceğim orada minibüste TOGG kampüsüne giderken birden bir kentsel dönüşüm muhabbeti 

cereyan etti aynı aracın içerisindeyiz minibüste. Orda balık pazarında yapılmış olan sunumlarda 

belediyenin mevcut yönetimi için Altını çiziyorum Kesinlikle reddediyorum katılmıyorum ama bunlar 

avanta peşinde geziyor diye hadsizce ve talihsizce bir ifadede bulunulmuş bakın yeniliyorum bu 

kentsel dönüşümü. 

--Meclis Üyesi: bulunulmuş  mu?  bulunduğunu duydun mu ? 

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: bulunduğunu   Başkan beyin ağzından duydum O arabada 

geçen muhabbeti Aynen söylüyorum size  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Lütfen muhabbetleri ve şeyleri 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   Bir sanayi  nereye geleceğim.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: ama yeterli görüyoruz  artık.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   yok çok ciddi bir yere bağlayacağım konuyu  şimdi bakın  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Beni zor duruma düşürüyorsun. Rıdvan Bey   

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: yok bitiriyorum.   

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: şundan dolayı zor duruma düşürüyorsunuz. 

Arkadaşların hepsi  sizin şuanda yaptığınız konuşmaya karşılar.  Bir çoğu 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   Tamam. Teşekkür ediyorum. Şimdi arkadaşlar. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Doğru yapıyorsun.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:    işte Altını çiziyorum mevcut yönetimin de avukatlığına 

soyunuyorum.  bu işte sadece avanta ve rant sizlerin canıdır.  öyle bir şeye kesinlikle kesinlikle bu 

meclisteki i hiçbir kimsenin tevessül etmeyeceğinin altına Rıdvan ÇAKMAK olarak imza atarım.  

Ama bunu burada dile getirmemdeki sebep Başkan beyin verdiği cevaptı.  İşte tam da bunu söylemek 

için açtım bu konuyu. Ben dedi onların ayağına bir daha gitmem. Gideceksiniz mevzu bu gideceksiniz. 

Kibrinizi ayaklar altına alacaksınız Siz o makamda mühürde başkansınız icraatte hizmetkarsınız,  

esirsiniz esaret altındasınız   

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Başkanın olmadığı yerde yeterli. gelecek  toplantıda   

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  ….gideceksiniz. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: gelecek oturumda bunun cevabını sana verecektir 

    --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   Başkan vekilisiniz.  Lütfen bu duruş diyorum size  

    --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Burada olmayan bir insan hakkında konuşmayınız.   

    --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   Gemliğe bir şey  kazandırmıyor . kazandırmıyor. Siz  

   --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Benimle ilgili….. 

   --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: …Cumhurbaşkanımızı sevmeseniz de nezaketen 

karşılayacaktınız .. 

   --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: aynı cümleyi 20 kere tekrarlıyorsunuz. 

   --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   Evet çok önemli  olduğu için dile getiriyorum. 

   --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: senin için önemli. 

   --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   acil ihtiyaçları dile getirecektiniz.  daha sonra size kentsel 

dönüşüm sorulduğunda Gemlik’te oturulacak yer yok dendiğinde   sorusu sorulduğunda  o zaman 

gitsin Demirtaşta otursun cevabını  vermemek için elinizden gelecek her şeyi yapacaktınız. Hiç zaman 

provoke etme niyetinde olmadım. Eğer provoke etme niyetinde  olsaydım  bundan önce sizin  yapmış 

olduğunuz  mikrofonumu kestiğiniz  de 

   --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: mikrofonu kesmedik. toplantıya ara verdim.  

   --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Buradan bana atılan o ……… başlığı verirdim ben. hiçbir 

zaman 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  sizin tercihiniz. 

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: provoke eden   sadece  ve sadece doğrular bütün Gemlik 

kamuoyundan az önce yaşanan mevzuya sebebiyet verene ben olmamasına rağmen tekrar özür 

diliyorum hepinizi Saygıyla sevgiyle selamlıyorum.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: ……. arkadaşlar gündem dışı konulara  yeterlik vermek 

istiyorum. Bu konuda    

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:……….. 
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      --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: değerli arkadaşlarım, değerli arkadaşım   konuşmak 

istiyorsun çok haklısın  

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: Şu sözü çok söylüyorduk biz biz Bak her efendim 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Tekinciğim  şöyle bir şey söylemek istiyorum.  Her 

dönem mecliste şu sözü çok söylüyorduk.  Biz 

--Meclis Üyesi:  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Efendim 

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Tekincim her söze bir cevabımız var mutlaka ama biz  

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:…….. yok sakin sakin  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: bir sonraki oturumda bir sonraki  

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: ……. aklımdayken………… vereyim  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Peki ama başka söz vermek istemiyorum arkadaşlar 

--Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi: Başkanım O zaman  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  sataşma….. bu olmaz.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi: sataşma olmazsa biz dinleriz  zaten……. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: sataşma olmayacak hiç.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi:……………… insanlar olarak.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Ercan, Ercan,  

--Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi: biz dinelemeye hazırız 

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Ercan bak seni tanıyorum ne olursun dinleyelim.  

sonuçta     

     --Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi: biz dinlemek istiyoruz. onu ifade ediyorum ben. 

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  sağ duyuna  güveniyorum     

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: bende planlarla ilgili  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Sen de planlarla ilgili Arzu Hanım Evet buyurun  

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: Değerli Başkanım Meclisi arkadaşlarım belediyenin çalışanları 

hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Gemlik halkını özellikle burada selamlıyorum. 

 Bazı konularda konuşmak istiyorum ya İçimi dökmek istiyorum gerçekten burada çok mustarip 

kalıyoruz biz  burda hani genel siyaset yapmak için burada değiliz.  Biz yereli yapmamız lazım iken 

maalesef burda hep genel siyaset yapılıyor,  Genel siyaset yapılıyor. Genel Siyasetle alakalı 

Gemliğimizi ziyaret eden Adalet ve Kalkınma Partisi Genel Başkanı ile ilgili başka konuşacağım önce 

meclis üyesi milletvekilinin yapmış olduğu konuşmayı burada size Gemlik hakkını duyurmak 

istiyorum Hatta Türkiye'de duysun. 

 --Meclis Üyeleri:……….  

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Tekin arkadaşım Tekin arkadaşım burada olmayan bir 

kişinin ağzından konuşma 

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:  burada Rıdvan ÇAKMAK’la aynı o derneğin içinde olduğunu 

iddia ediyorum ispatlıyorum  Ercan BARUTÇUOĞLU da ordaydı  

--Osman DOĞAN Meclis Üyesi: ……………. 

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:  Yani siz dinlemiyor dinlemiyorsanız O zaman  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Tekincim. Tekin   

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: o zaman .o zaman belediye başkanlığı davet edeceksiniz siz 

TOGG’un  açılışına veya işte batarya fabrikasının  açılışına Biz de gelecektik Cumhurbaşkanımızın 

meydanında karşılayacaktık.  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi: Başkanım  

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: ama siz davet etmezseniz 

--Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi:  Biz taşıma taşı yoktu biz bunu kabul edemeyiz. hayır 

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:  orda Gemliğin yüzde onu yoktu.   taşıma sistemi  ile  o insanları 

--Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi:   Taşıma sistemi yoktu ….. hitap yok bu tamamen 

siyaset. 
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--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:  diğer  ve çevre illerden getirdiniz arabalarla taşıma sistemle 

meydana döktüğünüz insanlarla bizi kandıramazsınız kimseyi Gemlik Gemlik halkını da 

kandıramazsınız Türkiye'yi de kandıramazsınız geliyor gelmekte olan size güle güle soğan patates güle 

güle Erdoğan hadi.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Tekin bey 

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: ha öyle  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Tekin  bey  lütfen  oturur musun yerine 

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:  madem öyle niye gidiyorlar niye  dinlemiyorlar.  neden ya  

dinlesin ya  niye   dinlesin biz dinliyoruz onları.   

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Tekincim   

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:    niye biz dinliyoruz onları 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Tekincim Tekincim. 

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:  Onlar da bizi dinlesin Lütfen ama. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   arkadaşlar tamam arkadaşlar.   

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: derneğimizi ziyaret eden milletvekili ne dedi biliyor musunuz 

arkadaşlar dedi. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: arkadaşlar  lütfen rica  diyorum hiç mi saygın yok.    

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: arkadaşlar  dedi. altılı masa  nedir biliyor musunuz?  dedi kumar 

masasına benzer  kumar masası  gibi önce masada paralarını bırakıyorlar, sonra şerefini sonra 

namusunu  bırakıyorlar dediklerinde  ben zıpladım ayağa sizi esefle  şiddetle kınıyorum dedim.  Sizi  

de görmek istemiyorum dedim.  

 Neden dedim hep siz geliyorsunuz Doğu ve Güneydoğu Anadolu Bölgesi temsilen Sayın Müfit 

Aydın,  neden Gemlikli biri gelmiyor da bize derdimizi anlatmıyoruz Gemliğe çözüm bulmuyorsunuz 

da siz oy  zamanı geliyorsunuz bir daha gelmiyorsunuz. Zafer IŞIK gelmiş geçmiş dedim 

milletvekillerin içinde Gemliğe  hizmet etmiş tek adamdır dedim.  AK Partili bir sürü arkadaşlar vardı 

orada meclis üyeleri de vardı ilçe başkanları da vardı geçmiş dönem ilçe başkanları da vardı hiç bir 

tanesi sesini etmedi biliyor musunuz.  

 Çünkü yani kimsenin gücü yetmiyor demek ki onlara Gemlik'te Gemliği  yönetecek biri yok.  Ya 

Gemliğe bir tane köprü bile yapıldıysa Zafer IŞIK vasıtasıyla yapıldı diye takdir ettim. Takdir 

ediyorum. Gemliğe Batarya fabrikası araba fabrikasının kurulmasından gurur  duyuyorum. Tabii ki 

bizlerle burada siyaset yapıyoruz madem yerel olarak. Bizi de çağırsaydılar biz de giderdik o açılışa 

cumhurbaşkanımızı da meydanında karşılardık Tabii ki.  

 Başımızın üstünde yeri var ama Partili olarak geliyorsa Cumhurbaşkanı bizleri davet etmiyorlarsa 

biz de gitmeyiz.  Protesto etmiyoruz ama bırakın da ya bizim de haklarımız var ya. Lütfen bizde kaleye 

alınalım ben iki gün önce Alinur  AKTAŞ’a  mesaj attım Devlet Hastanesine giden yolda yağmur 

yağdı ya yağdığında insanların üstüne geçen arabaların  su  sıçrattığını o güzergahta açık duraklar 

olduğunu insanlar yağmurda ıslanıyorlar lütfen size yalvarıyorum dedim.  

 Bir de mesaj attım tamam mı yalvardım ya ne yapayım başka türlü Gemlik Cumhuriyet Halk   

Partisinde diye buraya kimse hizmet etmiyor etmek istemiyor ana halterlerin hepsinin Büyükşehire ait 

olduğunu bizler biliyoruz ama Gemlik halkını anlatamıyoruz insanlar bizim önümüzü kesiyor ve 

neticede 2 gün önce biz seçim otobüsünün önünü kesti vatandaşın biri bize istem etti.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Tekin senin de sözünü keseyim mi? 

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi:  Vallahi Başkanım kesiyorsan o zaman ben anlatamayacağım. 

Gemlik halkı da bilmeyecek bunu  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  devam et o zaman . 

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: Biz nasıl yapacağız bilmiyorum.  Biz Gemlik’te nasıl hizmet 

edeceğiz. Ne yapacağız. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Herkes biliyor.  siz rahat olun arkadaşlar 

--Tekin RAMA  Meclis Üyesi: Biliyor da  ama burada geliyorlar arkadaşlar  basının karşısında şov 

yapıyorlar. 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: ……muhalefettin işi o. 
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 --Tekin RAMA  Meclis Üyesi: lütfen  şov yapıyorlar. Ercan abim neden milletvekili adayı olsaydı 

da meclise o  gitseydi burada değil de, bizi orada temsil etseydi, burada çıkıyor Gemlik savunacağına 

ya Türkiye'yi savunuyor Türkiye'yi anlatıyor ya orda  Türkiye’yi savunan zaten milletvekilleri var.  

Büyük Millet Meclisi ne işe yarıyor.  Onlar zaten yapıyor onlar çalışıyor Biz Gemlik olarak ne 

yapıyoruz Gemlik meclisinde Gemlik için ne yapıyoruz bizim için önemli bana o önemli. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  teşekkür ederim Tekin. Sağ olun. 

 --Tekin RAMA  Meclis Üyesi:  Ben teşekkür ederim beni  dinlediğiniz için , 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Arzu buyurun oturduğun yerden mi?  Bence kürsüden 

yapsaydın iyi olurdu  tabi tabi  devam edeceğiz ya arkadaşlar geliyorlar zaten Buyurun. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  Sayın başkanım değerli meclis üyesi arkadaşlarım bildiğiniz 

üzere  Kuzey planlarını Biz 2009'da başladık 2009'da bunların 5.000'likleri yapılmıştı ve binlikleri de 

yapıldı. Fakat bir türlü Bursa'ya gidemedi bu binlikler gittiyse bile 2019'dan beri şu anda Kuzey 2 ve 3 

beklemekteydi nasıl ki deprem oldu depremin üstüne hemen Büyükşehir Belediyesi 4 yıldır  bekletti 

planları hemen 1/1000’lik  planları onayladı 

--Meclis Üyesi: yazı yazıldı.  

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:   Ayrıca ama yazı yazmak zorunda 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:    arkadaşım Lütfen 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:   Maalesef o yazıyı yazmasaydık hiç onaylanmayacaktı. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Arzu Hanım   lütfen  siz bize doğru konuşun o kendisi 

biliyor  

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  takipte   hiçbir sıkıntı yok biz sürekli  gerek bürokratlarımız 

gerek belediye meclisi arkadaşlarımızla İmar Komisyon Bursa Büyükşehir İmar komisyonuyla iletişim 

halindeyiz.  

 Başkanım Bir de şunu sormak istiyorum Madem deprem oldu.  Altıntaş Mevki ve Yılandere Mevki 

var biliyorsunuz.  Bu da 2018'den beri büyükşehirde beklemekte.  Buyurun  arkadaşlar gene mi bir 

yazı yazalım deprem oldu Ne yapalım Yılandere ve Altıntaş Mevki bekliyor diyelim.  lütfen rica 

ediyorum o zaman AK Partili arkadaşlarımıza 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: AK Partili değil arkadaşlar Ercan arkadaşlarımıza. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:   Adalet ve Kalkınma Partili arkadaşlarımıza  

  --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Osman arkadaşımız var Ben varım, sen varsın, Uğur 

Başkan Galip var. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Başkanım ………………. aldığımızdan beri takip ediyoruz. Bu 

mevkileri.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Tamam  

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Tarım görüşü yoktur diye  Büyükşehir maalesef bekletiyor 

bunları.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: ….  

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  tüm Gemlik halkının  bilgisi olsun. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  eksiklikleri olabilir onlarında evet  

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:   Maalesef eksiklik olarak görmüyorum Başkanım. 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Tamam  

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:   o yüzden 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  ne diyelim şimdi.  

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  yani defans görüyor derim bende.   

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Evet   

--Meclis Üyesi: …… 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Değerli arkadaşlar ben Mahmut abi Mahmut Bey Söz 

vermek istiyorum hepimizin büyüğü  herhalde ondan sonra da normal gündemimize dönelim  

bitiremeyiz ben sohbet etmeyi severim size de hoşuma da gidiyor konuşmak ama 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  ………….. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:    ya Ercan Bey yeterince bilgi verdin lütfen rica 

ediyorum ya  
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--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Buradakiler doğru değil.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Tamam biz bak şöyle bir şey yapalım Büyükşehir 

Meclisi olaraktan bir kendi aramızda oturalım eksiklerimizi konuşalım beraber ama bunu bir sonraki 

oturum da  verelim bilgiyi olur mu?  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: …….. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Tamam aynı şekilde aynı şeyi söylüyoruz bizim 

eksikliğimiz oldu hepimizin 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: ….. 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: büyükşehir meclis üyeleri  olaraktan bir araya 

gelemedik  bugüne kadar. 

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Başlayayım mı 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Buyurun. 

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Sayın Başkan değerli meclis üyeleri Benim 

yaşım  hepinizden  büyük olduğu için bazı şeyleri yaşama fırsatım oldu Gemlik'te.  Adalet Partisi 

iktidar rahmetli Demirel Gemliği ziyarete geldi. Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanı Nezih DİMİLİ  

geldiğinde karşılayanların arasına o da elinde çiçeğin ne gelince o günkü Adalet Partisi yönetimi de 

onu en başa geçirdiler. Siyasi bir Gemlik’te  eskiden kibarlık vardı.  Herkes birbirine bir saygı içinde 

davranırdı hepimiz tabii belli düşüncelere sahibiz hepimiz belli şeyler yapmak istiyoruz Gemlik için 

herkes Gemlik’e bir şeyler katmak istiyor bir şey var bu çok önemli bence Gemlik'te hiçbirimiz 

hatırlamayız burada olanların burada hatırlanacak olan şehre Emini olan işte bunlar evvel Refik Bey 

hatırlanır Ondan evvel Nezih Bey veya daha Hakkı Bey hatırlanır.  Belediye başkanları hatırlanır.  

belediye başkanları bu halkın verdiği oylarla şehrin emanet edildiği kişidir.  Orda kırgınlık kızmak çok 

doğru olmaz. Çünkü zaman gelip geçtikten sonra geriye dönüşü olmayan işler oluyor. Rıdvan Bey 

burada hak veriyorum. Çünkü mutlaka gitmek lazım Buraya bir Cumhurbaşkanı geldiğinde çağrılıp 

çağrılmadığı  çünkü senin şehrine geliyor O şiir bu şehir  Mehmet Uğur SERTASLAN’ın    şehri,  

dışarıda bu  böyle anılır, böyle bilinir. Buraya gelen Cumhurbaşkanına engel konunsa önüne  dahi, 

polis de engellense dahi ulaşması lazım. Çok önemli bir şeydir bu.  Ama bizim bunların üzerinden 

burada bir tartışma yapmamız birbirimizi kırmamız çok yanlış.  Çünkü biz sonuçta  Gemliğin  halkını 

temsil ediyoruz bir taraftan burada.  Birbirimizi kırmamalıyız Bu seçim sonrasında bu Yarın 15 gün 

sonra bu iş bitecek hiç bunlar konuşulmayacak bile biz bir dahaki seçimde seçilmeyeceğiz başka 

arkadaşlar gelecekler buraya onlar birbirleriyle böyle bir kırgınlıkla dışarıdan seyrediyor olsak Biz çok 

üzülürüz, çok kalbimiz kırılır.  Lütfen birbirimizi üzmeyecek konuşmalar yapalım.  Birbirimizi Tahrik 

etmeyelim Belediye Başkanı buradayken bu konuşmayı Rıdvan Bey yapmış olsaydı çok daha yakışıklı 

olurdu.  Çünkü onun şahsına yapılan bir konuşmaydı.  Sizle alakası yok Cumhuriyet Halk Partisi ile 

alakası yok bunun. O da öyle bir şey olursa daha yakışıklı olur lütfen konuşmalarımıza çok birbirimize 

dikkat edelim. Çünkü biz sonuçta Gemliğin çocuklarıyız, abileriyiz,  kardeşleriyiz,  ablalarıyız ona 

göre vatandaşımıza ona göre bazı şeyler söyleyelim dışarıda onlar onu görsünler burada bu 

memleketin bu insanları memleket için çalışıyorlar birbirlerini kol kola gerektiğinde giriyorlar onu 

bilsinler Teşekkür ederim. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Biz teşekkür ederim. Şimdi  bana da bir soru  

yöneltmişti Osman DURDU Gemlik'te TOGG’tan  sonra bir de batarya fabrikası kurulması ile ilgili 

çalışma başlatıldı.  O gün Büyükşehir Belediye Meclisinde Galip arkadaşımız, Arzu ve Uğur Başkan 

yoktu yanılmıyorsa Osman  DURDU  sende yoktun değil mi  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: ….. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: var mıydı Ercan vardı bir de ben aradım Gemlik grubu 

olarak. Orda şöyle bir soru  sorduk Arkadaşlar Sanayi Tabii ki destekliyoruz.  Ben özellikle bir 

mühendisim.  Bir elektrik mühendisiyim  ve  benim meslek alanına giren bir çalışma.  Biz bir elektrikli 

otomobili desteklemez miyiz  Bunun altyapısı ile ilgili veya onun için en önemli kaynak olan bir akü 

fabrikasını desteklemez miyiz?  Sorumuz şuydu; Buranın  ÇED raporu   alındı mı ? Burası Gemlik 

arkadaşlar ÇED raporu  alındı mı diye sorduğumda  ÇED raporu üzerinde  çalışılıyor dendi  yani. 

benim orada Sayın başkana söylediğim söz şu oldu Alinur başkana  Keşke ÇED  raporu  alındıktan 

sonra ÇED  raporu üzerine  yorumlar yaptıktan   sonra biz buraya getirseydik buradaki bir hafta 10 
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günlük bir gecikme de yani bir sıkıntı olmaz.  Ama hepinizi biliyorsunuz ki çevre bir daha geri 

gelmiyor gün geliyor Nilüfer çayının bir daha geri döndürebilmesi için 100 yıllık çalışma yapılması 

gerekiyor şu kadar, şu kadar TL masraf olması gerekiyor. Aynı şekilde Bizim Gemlik’teki deremiz de 

ki aynı şekilde Gemlik Körfezi ile ilgili çevreyi bir daha geri getiremezsiniz arkadaşlar.  Bütün 

derdimiz Benim buradaki uyarım bu şekildeydi.  ÇED raporu niye alınmadı çalışma sürüyor diye  

cevap verdi arkadaşlar.  Grup karar alınmadı. CHP'deki diğer arkadaşlarımın büyük bir çoğunluğu evet 

dediler desteklediler Ama ben  ÇED  raporu olmadığı için hayır dedim Bilmiyorum ÇED  raporu şu 

anda hazırlandı mı onu takip etmeye çalışıyorum ama henüz ÇED raporunu  göremedik. bu benimle 

ilgili olan bir soruydu.  Osman DURDU sordu onu cevaplandırmaya çalıştım  

Devam ettirmek istemiyorum  1 Mayıs Emek Dayanışma gününü bir siyasi parti kutlanmasına izin 

verdi yasalaştırdı değil arkadaş bu bir mücadelenin sonunda elde edildi 77'de 77'de onlarca canımızı 

Biz kaybettik Ben orda şimdi Osman DURDU yine dedi ki işte 3 Mayıs 1944'te Milli Şef mi reis mi  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  Milli şef  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Şefin diyerekten biri orada bir nokta koydu ya şimdi 

ben de diyebilirdim ki, derim de 77'de de o saldırı yapanlar şunlardı ama demek istemiyorum 

arkadaşlar. İnsanları tahrik etmek savaştırmak aralarını açmak çok kolay bir kelimeyle bunu 

başarabiliyorsun, Ama barışı sağlamak dostluğu sağlamak bakın yıllarınızı alabilir bir insanla dost 

kalabilmek için büyük mücadeleye verirsiniz ama bir lafınızda onunla ilişkileriniz kesilebilir. O 

yüzden bazı şeyleri konuşurken dikkat edilmesi gerektiğini özellikle Ben çabalıyorum. Sizlerin de 

böyle olması istiyorum.  Çok kolay aralar açmak değerli arkadaşlarımız birinci maddemiz teklifler 

maddemize geçmek istiyoruz.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: ……………. 

     --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Zeynep başkanımızda    cevap verebilir  devam 

ediyormuş süreç.  Ben katlı otoparkın üstüne kaçırmışım. Tabii ki eğer orası tamamlanabiliyorsa Bizler 

de sizler de destek olabiliyorsanız Gemlik için sporun ne kadar önemli olduğunu herkes farkında 

özellikle gençlerimizin her türlü kötü alışkanlığının başlangıcında spor eksikliği geliyorlar arkadaşlar,  

Eğitim ve Spor Eğer bunu başarabiliyorsak bunu bir siyasi yarışı haline getirmeden oraya bir izin 

çıkartabiliyorsan bu hepimizin çocuklarına katkı sağlayacaktır sizlerden Benim ricam varsa öndeki 

engeller bunu kaldırmak için çaba sarf ederim buradan  

--Zeynep  AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: engel yok başkanım 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  efendim 

--Zeynep  AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi:  iki kere bunun ihalesine çıktık.  

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Bu da ülkenin  

--Zeynep  AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi:…. 
--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  tamam başka bir sorun ne yazık ki 

--Zeynep  AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi:…. …devam ediyor.  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  problem yok.  

--Zeynep  AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi:  ………… 
--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   inşallah ne yazık ki bu çok ihalede birçok ihalede 

ekonomik şartlardan ve geleceğim belirsizliğinden dolayı bunu şayet olur Büyükşehir Belediyesi'nde 

kamuda da ihalelere katılımlar olmuyor hizmetler aksıyor birilerinin her şey istediğimiz gibi olsun.  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  başkanım çok lütfen Tekin Bey ben samimiyetle konuşma 

almasını arzu ettim selam verdi selamını da aldım. …  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   tamam 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  oradaki sadece değerli arkadaşlar biz Medeni insanlarız Lütfen 

konuşalım ama kavga etmeden konuşalım bazen aksiyon da olabilir ama şey saygılı gidelim.  

Şimdi burada Türkiye'ye böyle referandum ya bu referandumda Partili Cumhurbaşkanlığı Hükümet 

Sistemi  halk…… oylandı.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   ya bunu tartışmayalım 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:   
--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Ne olur rica ediyorum bak yani ya bunu tartışmayalım 

Biz konuyu 
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--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  peki tamam.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  hepimiz biliyoruz Partili Cumhurbaşkanı sistemine 

geçildiğini cumhurbaşkanının alt tarafını seçeceğini seçimlerin beş yılda biri olduğunu iki kezden fazla 

Cumhurbaşkanı seçildim diye bunları biliyoruz bunları tartışırsak arkası gelir gider bunların yani ne 

olursun rica ediyorum ben onu arkadaşlar 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:   kalkma yani Tekin Bey'i dinlememek burada Dinlememek 

Burada doğru bir davranış değil objektif baktık ama Türkiye Cumhuriyeti Devleti'nin başkanını 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   lütfen  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Cumhurbaşkanını cumhurbaşkanı olarak tanımamak  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  kimse öyle  şey yapmıyordur öyle bir şey olamaz  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:   bunu bekledim orda  … 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  hayır hayır öyle bir şey olamaz, öyle bir şey değil.   

--Osman DURDU  Meclis Üyesi. tamam …yani kalkmamız  buydu……. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  kabul etmiyoruz ülkemizde tartışılması   saygı 

duyulması  gereken kişinin 

 --Osman DURDU  Meclis Üyesi: Teşekkür ederiz.  

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Cumhurbaşkanın devletimizi  temsile eden kişi odur 

biliyorsunuz. 

 --Osman DURDU  Meclis Üyesi: Eyvallah 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  farklı değerlendirmeler olabilir. Yani bunun  Üzerine 

gitmezsek Bazen yanlış kelimeler çıkabilir arkadaşların ağzımızdan ama Cumhurbaşkanımız 

devletimizi bizi temsil edendir arkadaşlar  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Eyvallah 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  milliyetçisi içinde bir budur sosyal demokratı içindeydi 

budur Daha farklı Parti erişini budur Devletimiz Biz devlet başka bir devletimiz yoktur 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:…………………. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Türkiye Cumhuriyeti Devletinin mensuplarıyız 

arkadaşlar. 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Planla  alakalı soru sormuştum  Batarya fabrikasının planları ile 

alakalı bir soru sormuştum vermiş olduğunuz   cevap  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Ben ÇED raporu ile ilgili Hayır verdiğimi planla ilgili 

değil.   

 --Osman DURDU  Meclis Üyesi:  vermiş olduğunuz  cevap bence eksik bir cevap.  Şöyle  

Büyükşehir Belediyesi'nde batarya fabrikasının 5 binlik ve binlik  planları oylama aşamasında 

Cumhuriyet Halk Partisi'nden arkadaşlarımız Hayır  verdi. 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:   Hayır  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:   Bir kısmı  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Hayır Osmaniye dahil olmak üzere Evet verdiler  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:   Bir kısmı  diyorum.  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Ben dahil bir kısmı  hayır dedi.  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:   Burada evet grup kararı alınmamış olması  sevindirici  ÇED  

raporu her binlik plan yaptığınızda ÇED raporu istiyor musunuz 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  şimdi her binlik planı bilmem ama akü fabrikası 

akünün akülerin Bu fabrika için konuşmuyorum. Akülerin pillerin ilkokulda öğretilmeye başlıyor 

pilleri atıklarını toparlayınız diye attırmamaya çalışırız.  Çok önemli bir kimyasal atık oluşuyor 

Bununla ilgili ÇED raporunu görmek bizim hakkımızdı  ÇED  raporu alınması gerekiyordu Hayır 

dememdeki sebep bu lafın başına dedim ki ben bir mühendisim sanayileşme karşıyım sanayileşmen 

içinde çalışıyorum alternatifi çok fabrika …………. fabrikasında hala iş yapan bir mühendis 

arkadaşınızım.  Bunu ama takip etmemiz gerekiyor Nasıl ki biz tarımdan görüş  almak zorundaysak  

ÇET raporlarında   istemimi sorgulamamız gerekiyor Bunu takip etmemiz lazım teşekkür ederim. 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  Ben sizin bu gerekçenize  ve   hayranınıza saygı duyuyorum 

ancak  ÇED raporu işletme ruhsatı sürecinde istenen bir şeydir  bunu da kabul  etmek lazım  
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--Meclis Üyesi: hayır.  yanlış  

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  Hayır  işletme  ruhsatı  sürecinde olur mu? 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Planlama planlama içinde istenir.  

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili:  olur mu Eğer sen ÇED’e uygun yapmazsın o sanayi  

tesisini  Ondan sonra milli şeyimiz değerlerimiz boşa gitmiş olur başlangıçta alacaksın ÇED raporunu 

işin sonunda da kontrol edeceksin ÇED’e göre yapılıp yapılmadığını  Teşekkür ederim. Arkadaşlar 1. 

maddemiz  bugün toplantıyı  bana dediler ki bu gün  toplantıyı on dakika da bitirirsiniz. Epey de uzadı 

1/1 evet bu arada  toplantımıza  sonradan katılması gereken arkadaşlarımızdan  katılmayan var mı?   

Durmuş arkadaşımızda geldi diğer arkadaşlarımızda geldi. O zaman aynı şekilde devam ediyoruz.  

 --Sedat ÖZER  Meclis Üyesi: Mali Hizmetler Müdürlüğü’nün, Belediyemizin 2022 Mali yılına ait 

kesin hesapları ile ilgili yazısı 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: sanırım Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale 

ediyoruz. Kabul edenler etmeyenler oybirliği ile kabul edilmiştir. 1/2   

--Mahir DAĞ Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün, İlçemiz, Engürücük ve Kurtul 

Mahalleleri Depolama Alanları Batı ve Kuzey Kesimi 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Askı İtirazı 

Sonrası Plan Değişikliğinde Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği İl Müdürlüğü’nce tespit edilen 

hususlarla ilgili plan inceleme raporunun değerlendirilmesi  ile ilgili  yazısı. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: İmar Komisyonu 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Başkanım zaten  diğer maddelerde İmar Komisyonuna 

okunmuş olarak kabulünü  kabul etsek. 

--Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Tamam 1/2- 1/3-1/4, 1/5, 1//6 ve 1/8 İmar Komisyonuna  

Okunmuş olarak kabul ediyor muyuz arkadaşlar oybirliği ile kabul ediyoruz. Bunları biz İmar 

Komisyonuna  havalesini oylarınıza sunmak istiyorum. Kabul edenler etmeyenler oybirliği ile kabul 

edilmiştir. 1/7 

--Sedat ÖZER  Meclis Üyesi: Emlak ve İstimlak Müdürlüğü’nün, Hamidiye Mahallesi, 1337 

ada 5 parselle ilgili yazısı. 

 --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Plan ve Bütçe Komisyonuna havale etmek istiyoruz 

arkadaşlar. Kabul edenler etmeyenler oybirliği ile kabul edilmiştir.  

    2. maddeye raporlara geçmeden toplantımızı burada kapatmak istiyorum. 2. oturumuz 

    --Sedat ÖZER  Meclis Üyesi: Önergeler 

    --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Pardon 4 tane önergemiz var.  

    --Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Başkanım birde sözlü önerge ben vermek istiyorum.  Bu 

Kurşunlu 2. Etap planlarımız vardı.  Onları da imar komisyonu raporudur. Çekilmesini rica 

ediyorum.  

    --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: Peki 

    --Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: gündeme çekilmesi 

    --Emir BİRGÜN Meclis 1. Başkanvekili: 4 yazılı 3 Sözlü önergeyi not alabildiniz arkadaşlar 

Yazı İşleri tamam.  Kabul edenler etmeyenler oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili Komisyonlarımıza 

ve dairelerimize havalesin. Oyladık.  

  2. oturumuz Pazartesi 8 Mayıs saat 15:00’de uygun mudur ? Saat  15:00’de yapılacak teşekkür 

ederim arkadaşlar hepinize.  

 

 

  

          Mahi DAĞ         

          Katip Üye 

       Sedat ÖZER         

         Katip Üye 

            Emir BİRGÜN  

        Meclis 1. Başkanvekili 

 

 


